



優惠期間限定,於2017年7月18日至9月3日,此團體票數量有限, 售完即止。優惠須受條款與細則約束(詳見下表)。

Period from 18 July 2017 - 3 September 2017, group tickets are available while stocks last. Subject to the following terms and conditions (Please refer to the table below).

	合資格團體票路線 Group Ticket Eligible route	每位單程車資 Full fare per person	2人結件價 (Group of 2)	3人結件損 (Group of 3)	4 人結件頂 (Group of 4)
			單程每位平均車資 Average price per person		
	A31, A31 _P , A32	\$18.9	\$16.1	\$15.1	\$14.2
	A41	\$22.3	\$19.0	\$17.8	\$16.7
	A33, A33x, A33p, A36, A37, A41p, A47x	\$27.7	\$23.5	\$22.2	\$20.8
	A43, A43 _P	\$30.9	\$26.3	\$24.7	\$23.2

銷售點 Point of sale

機場龍運顧客服務及售票處 Airport LW Customer Service and Ticket Office

屯門顧客服務中心* Tuen Mun Customer Service Centre

沙田顧客服務中心 Sha Tin Customer Service Centre

荃灣顧客服務中心*

Tsuen Wan Customer Service Centre

天水圍顧客服務中心 Tin Shui Wai Customer Service Centre

位置 Location

機場地面運輸中心

Airport(Ground Transportation Centre)Bus Terminus

屯門市中心總站

Tuen Mun Central Bus Terminus

沙田市中心總站

Sha Tin Central Bus Terminus

荃灣鐵路站總站 Tsuen Wan Railway Station Bus Terminus

天水圍天恆邨巴士總站

服務時間 Operating hour

09:00-00:00

11:00-14:00, 15:00-20:00

(將於 2017年7月18-26日暫停) (18-26 July 2017 will be closed for maintenance)

11:00-14:00, 15:00-20:00

11:00-14:00, 15:00-20:00

11:00-14:00, 15:00-20:00

(將於 2017年8月19 - 27日暫停)

Tin Shui Wai Tin Heng Estate Bus Terminus (19-27 August 2017 will be closed for maintenance ☀ 個別路線之團體票只會於指定的九巴顧客服務中心發售 Group tickets of specific routes only be available at designated KMB Customer Service Centres

優惠須受以下條款與細則約束:

- 此團體票只適用於機場乘搭指定龍運A線前往新界或於新界乘搭 指定龍運 A 線前往機場。
- 使用此類車票的同行團體乘客必須以2人行、3人行或4人行一 起乘搭同一單程·登車時請向車長出示此車票並將車票投入車上 錢箱內。
- 乘客可選 2 人行、3 人行或 4 人行單程票,分別供兩名、三名或
- 四名同行的團體乘客一起乘搭指定龍運 A 線的單程車程一次。 每位平均價為指定龍運 A 線團體票之單程每位平均價·團體乘客
- 須於同一交易付團體票票價。
- 同一交易最多可購買兩張團體票。 此團體票不能同時享用任何八達通轉乘優惠或車資優惠。
- 此團體票不可退換現金。
- 本公司不會處理此票之遺失或損壞
- 9. 此團體票有效期至二零一七年九月三十日。 10. 以上資料只供參考·如有更改·恕不另行通知。 11. 如有任何爭議‧龍運巴士有限公司擁有最終決定權。

Subject to the following terms and conditions:

- The pre-paid group ticket is only applicable at designated LWB A Routes for a single journey from Airport to the New Territories or vice versa.
 Passengers must travel together in a group of 2, group of 3 or group of 4 and have to show the respective pre-paid group ticket to the bus captain before deposit the ticket into the coin box upon
- Passengers can choose a Group of 2, Group of 3 or Group of 4 Single Journey Group ticket set, which entitle two, three or four passengers respectively travelling together on the designated A
- The price per person illustrates the average price per person in a single journey of the designated A Route Group Ticket. Passengers travelling in group must purchase the group tickets in the same
- Each group can purchase maximum 2 group tickets in the same transaction
- 6. The A Route Group Ticket discount shall not be in use in conjunction with any BBI or fare concession for payment by Octopus card.
- Group tickets sold are non-refundable. Group tickets sold are non-returnation.

 Lost or damaged ticket will not be entertained.

 Group tickets are available at LWB Customer Service and Ticket Office, Airport and designated KMB Customer Service Centres, and group tickets are valid until 30 September 2017
- 10. The information and terms given above are subject to change without prior notice. 11. Long Win Bus Company Limited reserves the right to make the final decision in case of any dispute.



